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Abstract (en)
The locking device (2) is particularly intended for use with a sliding window, door or similar system (1). It incorporates in its housing (15) a slider (18)
connected to a hooked bolt (22) engaging with a catch (29) attached firmly to the frame (30). The slider is held by a locking device (34) with a return
spring, the locking device (34) being a unit separate from the slider (18). It also incorporates components for positioning (42 to 44) and for holding
(41, 48), which engage with complementary components (27, 44, 51, 52) of the sliding door or window (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Une ferrure de verrouillage (2), notamment pour ouvrant coulissant (1) de fenétre, porte ou analogue comprenant dans son boftier (15) un
coulisseau (18) relié a un péne a crochet (22) coopérant avec une gache (29) solidaire du dormant (30) et maintenu par un dispositif de
condamnation (34) a rappel élastique, dont le dispositif de condamnation (34) est un ensemble séparé du coulisseau (18) et qu'il comporte des
moyens de positionnement (42 a 44) et de maintien (41, 48) coopérant avec des moyens de complémentarité (27, 44, 51, 52) de I'ouvrant coulissant
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